

mentoring → **καθοδήγηση**

«Εννοείται, ότι την πολιτική της αυτή, την υποστηρίζει η ανωτάτη διοίκηση της, αλλά και οι συνδικαλιστικοί φορείς, τα Συμβούλια Εργαζομένων και τα δίκτυα των υπαλλήλων της -οι οποίοι και έχουν δημιουργήσει προγράμματα *mentoring* για την ανταλλαγή εμπειριών και γνώσης», *Η ΚΑΘΗΜΕΡΙΝΗ* (ηλ. έκδ.), 3-4-2011.

«Προς την κατεύθυνση αυτή η εταιρεία προβαίνει στις ακόλουθες ενέργειες: χρηματοδότηση μεταπτυχιακών ή προπτυχιακών, *μέντορινγκ* / *coaching* - συμβουλευτική για υψηλόβαθμα στελέχη, ατομικά πλάνα μετά την αξιολόγηση για όλους, εκπαίδευση σε υγιεινή και ασφάλεια, πρόγραμμα διαδοχής, σεμινάρια-συνέδρια, ξένες γλώσσες (αγγλικά και γερμανικά) κτλ.», *ΤΟ ΒΗΜΑ* (ηλ. έκδ.), 23-3-2008.

«Μπορεί ο Μέντωρ να ήταν το ευφυές “τέχνασμα” της θεάς Αθηνάς που μεταμορφώθηκε στον ομώνυμο γέροντα-σύμβουλο και προστάτη του Τηλέμαχου [...] ωστόσο το *mentoring* ως στρατηγική για την προώθηση της σταδιοδρομίας είναι μια πρακτική που συνήθως τη μελετάμε και την αναλύουμε μόνο από τη σκοπιά του μέντορα -αυτού που επιλέγει σε ποιον θα παρέχει την καθοδήγηση, τη συμβουλευτική, την εκπαίδευση και τις όποιες διευκολύνσεις», *Η ΚΑΘΗΜΕΡΙΝΗ* (ηλ. έκδ.), 14-8-2005.

[Διαδικτυακές εμφανίσεις: *mentoring* 484, *μέντορινγκ* 131 / στο corpus των εφημερίδων: *mentoring* 81, *μέντορινγκ* 12]

opengov (*open government*) → **ανοικτή διακυβέρνηση**

«Από το *opengov* στο *nogov*» (τίτλος), *Η ΚΑΘΗΜΕΡΙΝΗ* (ηλ. έκδ.), 4-6-2011.

«Με την προσθήκη του ονόματός του [...], διευρύνεται ακόμα περισσότερο ο κύκλος των χαμένων *opengov*νεργ... Κι ενώ οι διαδικτυακοί τόποι του περίφημου *opengov* παραμένουν δημοφιλέστατοι, αφού από τον Οκτώβριο του 2009 έως αρχές του 2011 δέχτηκαν 4.511.097 επισκέψεις, η στελέχωση της κυβέρνησης μέσω του πολυδιαφημισμένου ιστοτόπου συνεχίζεται α λα καρτ ...», *ΤΑ ΝΕΑ* (ηλ. έκδ.), 22-4-2011.

«Το *opengov* πάει για ... αναδόμηση» (τίτλος), *Η ΚΑΘΗΜΕΡΙΝΗ* (ηλ. έκδ.), 14-11-2010.

«Σε ένα πέλαγος διαφάνειας, στα κρυστάλλινα νερά της “*όπεν-γκοβ*” θα πλέουμε με “φαστ τρακ” κίνηση, με απλωμένα τα πανιά της διαφάνειας; Με περισσότερο ή λιγότερο κράτος;», *Η ΚΑΘΗΜΕΡΙΝΗ* (ηλ. έκδ.), 24-10-2010.

«Η αξιολόγηση του *opengov*» (τίτλος), *Η ΚΑΘΗΜΕΡΙΝΗ* (ηλ. έκδ.), 5-2-2010.

[Διαδικτυακές εμφανίσεις: *opengov* 750, *όπενγκοβ* 323, *οπενγκοβ* 74, *όπενγκοβ* 170 / στο corpus των εφημερίδων: *opengov* 740, *όπενγκοβ* 1, *όπενγκοβ* 1]